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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 6. 

 

2024.gada 20.marts 

Ķekavas novada Ķekavā 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Aigars Vītols. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks.   

Pašvaldības darbinieki –  

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītāja Ligita Pudža; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciāliste Daiga Ozola. 

Uzaicinātās personsa  - SIA “Valdlauču parks” pārstāvis Agris Gaujenietis, Valsts ģeoloģijas un 

metereoloģijas centra pārstāvji Edgars Barons un Iveta Indriksone. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Cītaru ielā 5, Valdlaučos, 

Ķekavas pagastā;  

2. Par projektu “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības rīks“ (Ad_Cap4Good_Gov);  

3. Informatīvs - Par valsts vietējo autoceļu nodošanu Ķekavas novada pašvaldībai;  

4. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Bērzumnieki-1”, Ķekavas 

pagastā;  

5. Par ieceri atsavināt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā daļu no  nekustamā īpašuma 

“Stieles-1” Dzintaros, Daugmales pagastā;  

6. Par ieceri atsavināt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā daļu no  nekustamā īpašuma 

“Stieles”  zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8056 001 0161 Dzintaros, Daugmales 

pagastā;  

7. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Kalna iela 

1”, Baložos, izstrādei;  

8. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Meža iela 75, Baložos;  

9. PIEBALSOTAIS - Par  projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu saskaņošana” 

(ACROSS) īstenošanu;  

10. INFORMATĪVS - Par meteoroloģiskā monitoringa stacijas vietas izvēli Ķekavas novadā. 

 

Aigars Vītols atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Aigars Vītols, viņš iesniedzis priekšlikumu par viena papildus jautājuma 

iekļaušanu komitejas sēdē un divus priekšlikumus par sēdē izskatāmo jautājumu izskatīšanas 

kārtību. Vītols komentē iemeslus, kāpēc viņš ierosina grozīt sēdes darba kārtību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Iekļaut darba kārtībā  jautājumu - Par projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu 

saskaņošana” (ACROSS) īstenošanu. 

 Izskatīt aiz jautājuma Par projektu “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības 

rīks“ (Ad_Cap4Good_Gov) 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola -  

kā 1.darba kārtības jautājumu izskatīt -Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajam īpašumam Cītaru ielā 5, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Darba kārtībā kā noslēdzošo jautājumu izskatīt -  Informatīvi - Par meteoroloģiskā 

monitoringa stacijas vietas izvēli Ķekavas novadā 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem un sēdes vadītājs aicina apstiprināt koriģēto 

sēdes darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 20.marta sēdes darba kārtību. 

 

 



 

 

1. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Cītaru ielā 5, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:04:48) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – pamatojoties uz juridiskas personas iesniegumu, 

sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu ar mērķi – daudzdzīvokļu 

nama būvniecība. Īpašums Cītaru iela 5 atrodas Valdlauču ciemā blakus bērnudārzam Avotiņš un 

izstāžu kompleksam un tas pieguļ jau esošai daudzstāvu daudzdzīvokļu ēkai. Plānotai ēkai 

paredzēti trīs stāvi un blakus izveidot auto stāvlaukumu. Grunts augstumu šobrīd nav plānots 

mainīt, tāpēc jaunā ēka neaizsegs jau esošo piecstāvu māju, kā arī attālums starp ēkām būs 

pietiekošs. Tālāk Križanovskis stāsta, kā paredzēta auto kustība ēkas būvniecības laikā un jau pēc 

būvniecības. Jauno ēku paredzēts pieslēgt centrālajiem tīkliem, tāpat zem īpašuma izbūvēta 

meliorācijas sistēma, tāpēc skaņojumi būs nepieciešami ar atbildīgajām iestādēm, lai saprastu, kā 

sistēmu pārkārtot, lai neizbojātu pārējo meliorācijas sistēmu. 

SIA “Valdlauču parks” pārstāvis Agris Gaujenietis papildina ziņojumu un sīkāk izklāsta īpašuma 

attīstības projekta ieceri. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Gaujenietis, Variks, Križanovskis, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Cītaru ielā 5, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par projektu “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības rīks“ 

(Ad_Cap4Good_Gov) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:37:49) 

Par jautājumu ziņo Ligita Pudža – viņa atgādina, ka projekti jau informatīvi tika izskatīti vienā 

no gada sākuma komitejas sēdēm un šobrīd ir saņemts projekta apstiprinājums. Gan šis, gan arī 

otrs, kuru šodien izskatīs sēde, ir “mīkstie” projekti,  kas nozīmē, ka šo projektu rezultātā netiks 

iegūtas materiālas lietas, bet tie ir projekti, kas paredz pieredzes apmaiņu un administratīvās 

kapacitātes celšanu, jo pašas programmas mērķis ir labāka sadarbība un pašvaldības pārvaldība, 

tādējādi veicinot Eiropas izaugsmi. Abu projektu ietvaros projektu partneriem jābūt izstrādātam 

stratēģiskās attīstības dokumentam, kas Ķekavas pašvaldībai ir attīstības programma 2021. – 

2027.gadam un projekta aktivitātes domātas, lai palīdzētu projekta partneriem pilnveidot šos 

savus izstrādātos dokumentus. Projekta termiņš ir četri gadi un finansējums sadalās 80% ir 

Eiropas savienības grants un 20% ir partnera līdzfinansējums, no kuriem 10% sedz valsts un 10% 



 

 

pati pašvaldība. Projektā nav paredzēts avansa maksājums, tāpēc sākotnēji projekta izmaksas sedz 

pašvldība, un jau pēc aktivitāšu īstenošanas šo naudu atgriež. Tālāk Pudža iepazīstina sīkāk ar 

projektu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Pudža, Žilko, Putniņa.  

Jautājumu vairāk nav un Aigars Vītols atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Keisters, Žilko, Putniņa, Variks, Žilko otrreiz. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par projektu “Administratīvās spējas - būtisks labas pārvaldības rīks“ 

(Ad_Cap4Good_Gov)”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Karina Putniņa),  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

3. INFORMATĪVS-Par valsts vietējo autoceļu nodošanu Ķekavas novada pašvaldībai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:02:55) 

Aigars Vītols informē, ka pašvaldībā saņemta Latvijas valsts ceļu vēstule, kurā viņi rosina pārņemt 

pašvaldības īpašumā vairākus vietējas nozīmes valsts autoceļus vai to atzarus. Viņš cer, ka visi ir 

iepazinušies ar vēstulei pievienoto vizuālo materiālu. 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – viņa piekrīt Aigara Vītola paustajai informācijai, ka Latvijas 

valsts ceļi ir izvērtējuši tās īpašumā esošos ceļus un piedāvā tos pārņemt pašvaldībai, dodot līdzi 

finansējumu ceļu uzturēšanai 1560 euro par vienu kilometru. Materiāliem pievienotas ceļu shēmas 

un ceļu pagājušā gada uzturēšanas izmaksas. 

Melnieks papildina ziņojumu ar detalizētāku informāciju par izmaksām ceļu uzturēšanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Variks, Melnieks, Putniņa, Danovska. 

Jautājumu vairāk nav un Aigars Vītols atklāj debates. 

Debatē Žilko. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola - 

Atbalstīt V6 autoceļa no 0,000 - 3,388km pārņemšanu pašvaldības īpašumā. Veikt 

nepieciešamās darbības - atbildes sniegšana(LVC),komunikācija, lēmumu sagatavošana 

autoceļa pārņemšanai pašvaldības īpašumā, 



 

 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

4. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ”Bērzumnieki-

1”, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:40:55) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – jautājums ir par derīgo izrakteņu atradnes izveidošanu 

īpašumā Bērzumnieki - 1, kas atrodas Ķekavas pagasta teritorijā pie robežas ar Daugmales 

pagasta teritoriju. Īpašnieki vēlas šajā īpašumā iegūt smilti un dolomīta šķembas. Iepriekš skatot 

jautājumu, bija iecere ceļu pārvietot, tomēr šobrīd tas nav paredzēts un ceļš saglabāsies līdzšinējā 

vietā, tāpat ir prasība šo ceļu izdalīt atsevišķā zemes vienībā. No iesniegumam pievienotajiem 

materiāliem secināms, ka ietekmes uz vidi procedūra vēl nav noslēgusies, kā arī konstatēts, ka šajā 

vietā jau senāk ir tikusi izdota derīgo izrakteņu ieguves atļauja, tomēr pats process līdz galam 

netika sakārtots, tāpēc šobrīd process uzsākts no jauna. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Aigars Vītols, Līcis. 

Aigars Vītols lūdz fiksēt protokolā, ka līdz domes sēdei darba uzdevums jāpapildina ar 

nosacījumu, ka detālplānojumā jāņem vērā ietekmes uz vidi novērtējumā iekļautās prasības. 

Līcis iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča - 

Atlikt jautājumu par detalplānojuma  nosacījumiem līdz IVN ziņojuma saņemšanai, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

5. Par ieceri atsavināt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā daļu no  nekustamā 

īpašuma “Stieles-1” Dzintaros, Daugmales pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:01:19) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – jautājums ir par Daugmales administratīvo teritoriju, 

jautājumu par Robežnieku – Suitiņu ceļa izdalīšanu un pārņēmšanu pašvaldības īpašumā komitejā 

jau izskatīja un secināja, ka jāveic darbības ceļa pārņemšanai, kas šobrīd pieder privātpersonām. 

Pirmais posma jau ir paveikts un no Vecsuitiņu īpašuma ceļš izdalīts un pārņemts pašvaldības 



 

 

īpašumā. Šobrīd saņemti vēl divu īpašnieku iesniegumi, kuros viņi piekrīt ceļa izdalīšanai, tāpēc 

sagatavoti lēmumi par ieceri, kurā īpašnieki apņemas nodot pašvaldībai ceļu par vienu euro, bet 

pašvaldība apņemas finansēt ceļa izdalīšanu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis, Križanovskis, Aigars Vītols, Putniņa, Keisters. 

Līcis iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav un Aigars Vītols atklāj debates.  

Debatē Līcis, Žilko, Līcis otrreiz. 

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Gata Līča - 

Atlikt jautājumu un pārskatīt vienošanos, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Karina Putniņa, Valts Variks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

6. Par ieceri atsavināt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā daļu no  nekustamā 

īpašuma “Stieles”  zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8056 001 0161 Dzintaros, 

Daugmales pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:29:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – jautājumi ir cieši saistīti, šis ir tāds pat kā iepriekšējais, 

ir sagatavots lēmuma projekts par ieceri izdalīt zemi zem Robežnieku-Suitiņu ceļa un pārņemt to 

pašvaldības īpašumā par vienu euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis, Križanovskis. 

Līcis iesniedzis tādu pašu priekšlikumu, kā iepriekšējā jautājumā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Priekšlikums no Gata Līča - 

Atlikt jautājumu un pārskatīt vienošanos, 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

 

 

 



 

 

 

7. Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma 

“Kalna iela 1”, Baložos, izstrādei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:33:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – jautājums ir par īpašumu Baložos, kurā sākotnēji 

īpašnieks vēlējās izveidot auto mazgātuvi, bet pēc iedzīvotāju iebildumiem viņš mainīja savu ieceri 

un vēlas šajā pašā īpašumā veidot darījumu objekta izbūvi. Lēmums par detālplānojuma izstrādes 

uzsākšanu jau ir pieņemts, bet ar šo lēmumu tiek pārjaunots darba uzdevums, jo stājies spēkā 

jaunais teitorijas plānojums. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma darba uzdevuma izteikšanu jaunā redakcijā detālplānojuma “Kalna 

iela 1”, Baložos, izstrādei”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 

8. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Meža iela 75, 

Baložos 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:37:38) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut uzsākt 

detālplānojuma izstrādi Baložos Meža ielā 75. Īpašums atrodas pie Titurgas ezera un tajā atrodas 

mežaudze, tomēr īpašnieks vēlas veidot dzīvojamo māju apbūvi. Detālplānojuma teritorija būs 

obligāti jāpieslēdz centrālajiem tīkliem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Aigars Vītols, Līcis, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Meža iela 75, Baložos”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  



 

 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

9.  Par  projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu saskaņošana” (ACROSS) 

īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:45:30) 

Par jautājumu ziņo Ligita Pudža – arī šis projekts paredzēts ar termiņu četri gadi, tajā tāpat kā 

iepriekšējā nav paredzēts avansa maksājums. Projekta būtība ir veidot ilgtspējīgu pašvaldības un 

uzņēmēju mērķu saskaņošanu, jo zaļais kurss attiecas uz visiem, arī uz uzņēmējiem, tāpēc jāuzlabo 

dabas rezursu izmantošana, lai mazinātu klimata pārmaiņas. Viņa min par aktivitātēm, kas 

paredzētas līdzīga projekta ietvaros. Šis projekts palīdzēs izglītoties par zaļā kursa īstenošanu 

vietējā līmenī, gan arī dabas resursu atbildīgu izmantošanu iesaistot tajā arī uzņēmējus. Šajā 

projektā ir septiņi partneri – no Rumānijas, divi partneri no Ungārijas, Horvātijas, Itālijas, 

Beļģijas un no Latvijas Ķekavas pašvaldība, un projekta rezultātā tiks izstrādāts publiskais 

modelis vai politika, kā veicināt pašvaldības un uzņēmēju sadarbību. Pudža pauž viedokli, ka šis 

projekts sasauksies ar to, ko pašvaldība jau šobrīd dara saistībā ar uzņēmējiem. Tālāk Pudža 

skaidro projekta finansēšanas avotus un sadalījumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Līcis, Pudža, Variks, Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par  projekta “Publisko un korporatīvo ilgtspējas mērķu saskaņošana” (ACROSS) 

īstenošanu”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

10. INFORMATĪVS - Par meteoroloģiskā monitoringa stacijas vietas izvēli Ķekavas 

novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:54:53) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – viņš informē, ka sēdē piedalās pārstāvji no Latvijas vides 

un metereoloģijas centra, no šīs juridiskās personas ir saņemta vēstule, kurā viņi lūdz izvērtēt 

iespēju izveidot monitoringa staciju Ķekavas novada teritorijā. Iesniedzējs ir atradis piecas 

potenciālās zemes vienības, kur šādu staciju varētu izvietot. Stacijas izveidei nepieciešams 

laukums 625 kv.m. platībā, kuru tad pašvaldība nodotu centram bezatlīdzības lietošanā. Tomēr 

iespējams, ka tās varētu būt arī kādas citas vietas bez tām, kas norādītas vēstulē, bet tām jāatbilst 

noteiktiem kritērijiem. Pamatā īpašumam blakus nevar būt lieli šķēršļi, kā mežs vai ēkas, autoceļi, 

vai lielas ūdenskrātuves. Tāpat, lai mērījumu stacija darbotos precīci, tad ap to nosakāma 200 

metru aizsargjosla, kuras platību tomēr katrā vietā izskata individuāli. Šobrīd izvērtēts, ka 

vispiemērotākā zemes vienība atrodas Katrīnmuižā, kur tad arī šo metereoloģisko staciju varētu 

izbūvēt. 

Ziņojumu papildina iesniedzēju pārstāvji Edgars Barons un Iveta Indriksone, sniedzot informāciju 

par ieceri, nepieciešajajiem tehniskajiem parametriem, kāda izskatās stacija, kas tajā izvietosies 

un par zemes nepieciešamajiem parametriem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Hāze, Indriksone, Barons, Keisters, 

Variks, Zvaigzne 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Pašvaldības speciālistiem veikt izpēti par iespējamiem citiem zemes gabaliem novadā 

meteostacijas izvietošanai, ņemot vērā nosacījumus no LVĢMC. Jautājumu skatīt atkārtoti. 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

Sēdi slēdz plkst.12:37 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Aigars Vītols 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


